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PRPC ES VERBAL

Incheiat azi 16.08.2017 in sedinta ordinara a Consiliului local al comunei Saniob, stabilita
prin dispozitia primarului nr.131/09.08.2017, sedinta care a avut loc la sediul administrativ al
acestei institutii publice, ora 1 1.00.

Laprezerrta sedinta au participat urmatorii consilieri: Zatyko Jacint -viceprimar, Zatyko
Stefan-Adalbert, Kiss Stefon-Alexandru, Kiss Istvan-Magtas, Buzas loan-Nicolaie, Erdei
Danut-Eugen, Torok lanos, Torok Emeric, Ungur Andrei-Ioan.

Nu a absentat nici un consilier.
Au participat de drept: D-ul Molnar Joaef - primar Ei d-na Mela Maria-Elena -

secretar.
A mai participat din cadrul aparatului de specialitate al primaruluil dna consilier contabil

Borbely Zita.

S-a constatat ca sedinta este statutarl, participind 9 consilieri locali din totalul de 9
consilieri in functie,

ORDINEA DE Zlz

D-l Zatyko Jacint - presedinte de sedinta, la invitatia d-lui primar, a preluat conducerea
qedinfei qi a supus spre dezbaterea Consiliului local al comunei Saniob, Ordinea d,e zi a sedintei,
la care i-a dat citire:

1. Aprobarea ordffide zi.

2. Aprobarea procesului verbal al gedinfei ordinare din data d,e 14.07.2017.
3. Proiect de hotarare privind modificarea Regulamentului de organizare si functionare a
Consiliului local al comunei SANIOB.
4. Proiect de hotarare privind aprobarea salariilor de bazd pentru functionarii publici gi
personalul contractual din cadrul Aparatului de specialitate al Primarului comunei S6niob.
5. Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului comunei Saniob pe anul 2017.
6. Proiect de hotarare privind aprobarea valorii de investi(ie qi a solicitlrii scrisorii de
garanfie din partea Fondului de Garantare a Creditului Rural- IFN SA pentru obiectivul
"infiinfare After School in localitatea Siniob, Comuna SAniob"
7. Proiect de hotirflre privind alegerea presedintelui de sedin{I.
8. I)iverse.

SUPLIMENTAREA ORDINII DE ZIz

1. Proiect de hotarare privind aprobarea infiintarii punctului de lucru al SC APA
CANAL NORD VEST SA.

Dl. Zatyko Jacint, presedintele de sedinti supune la vot proiectul de hotdrdre privind ordinea
de zi, adoptandu-se Hotararea nr.55, cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul doi din ordinea de zi, d-na secretar a pus la dispozitia consilierilor locali
procesul verbal al sedintei ordinare din 14.07.2017 pe care, presedintele de sedinta l-a supus spre
aprobarea Consiliului local .



Drept urmare procesul verbal a fost aprobat cu 9 voturi pentru, 0 impotriv6 qi 0 ablineri,
adoptandu-se Hotararea nr.56.

La punctul trei din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind modificarea
Regulamentului de organizare si functionare a Consiliului local al corhunei SAIIIOB, dna secretar
prezintd" raportul de specialitate.

DlZatyko Jacint, preqedinte de qedin!6, invitd la discutii.
Dl Zatyko Stefan Adalbert, propune sd se acorde 5o/o pentru participarea la sedinfele de

consiliu qi 5% pentru participarea la qedinfele de comisii. in plus, propune ca articolul sd se
completeze qi cu men{iunea ca indemnizafia de qedin}d de comisii s[ se acorde qi consilierilor care
nu fac parte din comisie dar este prezent la Eedinla comisiei.

D-na secretar, propune, ca in cazul in care se doreqte ca tofi consilierii sd beneficieze de
indemnizafia completd, de llYo, atunci s5 presteze activitatea fiecare comisie, emi{6nd rapoarte de
avizare pentru fiecare proiect de hot6r6re.

dl. PreEedinte Zatyko Jacint supune la vot proiectul de hotdrdre, punctul trei al ordinii de zi,
adoptandu-se Hotararea nr.57, cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul patru din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind'aprobarea salariilor de
bazi pentru funcfionarii publici qi personalul contractual din cadrul Aparatului de specialitate al
Primarului comunei Sffniob, d-na secretar Mela maria-Elenaprezintd,raportul de specialit6te.

DlZatyko Jacint, preEedinte de qedinf6, invit6 la discufii.
Dl Zatyko Stefan-Adalbert, aratd cd materialul a fost studiat, coeficienfii sunt bine stabilili, nu

sunt obiecfii. Mai precizeazd, cd, era timpul ca funcfionarii ;i muncitorii sd fie pulin stimula{i, dar
asta inseamnd cE Ei calitatea qi cantitatea muncii sd fie pe misur6.

Nu se mai inscrie nimeni.
Dl. Zatyko Jacint, presedintele de sedinfd, propune supunerea la vot a proiectului de hotdrdre,

punctul patru din ordinea de zi, adoptandu-se Hotararea nr.58 cu 9 voturi pentru, 0 voturi
impotriva si 0 abtineri.

La punctul cinci al ordinii de zi, Proiect de hotarare rectificarea bugetului comunei
Saniob pe anul 2017, d-nacontabil Borbely Zitaprezint6 raportul de specialitate .

DlZatyko Jacint, presedintele de sedint6, invitl la discufii.
Dl Zatyko Stefan-Adalbert, aratd cd sumele prezentate exist6, sunt in teren, dar ar fi foarte

bine sd fie qi incasate.
Dl.Zatyko Jacint, presedintele de sedintS, supune la vot proiectul de hot5rdre, punctul cinci al

ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.59, cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul qase al ordinii de zi, Proiect de hotarare privind aprobarea valorii de
investifie qi a solicitlrii scrisorii de garanfie din partea Fondului de Garantare a Creditului Rural-
IFN SA pentru obiectivul "infiinfare After School in localitatea SAniob, Comuna Sflniob", d-l primar
prezintdraportul de specialitate.

Dl Zatyko Jacint, presedintele de sedint6, invitl la discutii.
Nu se inscrie nimeni.

Dl Zatyko Stefan-Adalbert aratd cd a studiat proiectul de buget qi contractual de finantare al
obiectivului ,,Infiinfare After School...,, qi a constatat cI avem o cheltuiali neeligibild in valoare
de 100.000 euro, care nu infelege ce inseamnd.

Dl primar, propune sd sune pe cei de la consultanld, care sd explice tuturor semnificalia
acelei sume.

Este sunatd persoana de la consultanld, care explicd cd acea sumd este de fqpt tva-ul, care de
fapt este eligibil, pentru cd la urmd va fi recuperat qi acesta de la stat, primdria neliind pldtitoare de
tva. Singura cheltuial[ neeligibil[ care va fi suportat6 de la bugetul local este cea de 8.038 lei,
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preydnrtd" in proiectul de hotdrdre.
Dl primar aratd, cd.,la fel s-a procedat Ei la celelalte proiecte, practic tva-ul a fost recuperate

de la stat Ei nu a rcprezentat o cheltuialS pentru buget.
DlZatyko Stefan-Adalbert, mai intreabd, ce presupune ftnalizarea acestui proiect, cel pulin in

urmdtorii 5 ani ?

Dl primar, aratd cd aceste prevederi au fost aprobate odat6 cu aprobarea instrument5rii
proiectului, after school-ul va trebui sd funclioneze pentru un num6r de 47 elevi, cu masa asigurat5
qi cu 3 persoane angalate, aqa cum avem personal angajat qi la Centrul turistic.

Dl Kiss Stefan-Alexandru, doreqte sd faci o pararfiezd legat de acest Centru touristic, despre
care nu qtie aproape nimic. Nu a fost inaugurat, iar ca qi consilieri nu au fost invitali s6-l viziteze.
Ar dori totuqi s[-l vad6 official, dacd nu este vreun secret. Si, in plus, doreEte sd qtie dacd mai
rdmdne teren Ei pentru construirea unui cdmin cultural in localitatea Sdniob?

Dl primar aratd care sunt terenurile disponibile din domeniul public, pentru construirea unui
Cdmin cultural, in zona centrali a satului. Din plcate, din anul 2012 qi p6nd la ora actual6, nu au
fost qi nu existE sesiuni de proiecte pentru construire c6min cultural. Existd doar pentru reabilitiri,
pentru care am qi depus proiecte in favoarea ciminului cultural Cenalos qi Ciuhoi.

Dl.Zatyko Jacint, presedinte de sedint6, supune la vot proiectul de hot5rdre, punctul sase al
ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.60, cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul gapte al ordinii de zi, Proiect de hotlrflre privind alegerea preqedintelui de
qedinfl, d-na secretar invitd consilierii sd fac6 propuneri.

dl viceprimar Zatyko Jacint, propune pe dl Kiss Istvan-Matyas. Nu mai sunt alte propuneri.
Dl.Zatyko Jacint, presedinte de sedint6, supune la vot proiectul de hotdrdre, punctul sapte al

ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.61, cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La puncful care suplimerfieaza ordinea de zi, Proiect de hotarare privind aprobarea infiintarii
punctului de lucru al SC APA CANAL NORD VEST SA, dl primar Molnar Jozsef prezint[ materialul qi
aratd cd, directorul de la aceastl firm[ a solicitat aprobarea infiinf[rii acestui punct de lucru, cdt mai urgent,
deoarece are posibilatea depunerii la sfhrqit de luni a unui proiect pentru achizi{ionarea de utilaje pentru
intre{inerea sistemelor de alimentare cu apl .

Dl Kiss Stefan Alexandru, aratd. c6,, in fapt, am putea si nu vot[m pdn[ cdnd ne vor repara hidran]ii.
Am sesizat qi mai demult cd mare parte din ace;tia nu funcfioneazd;i inc[ nu au fost luate nici un fel de
mlsuri. Doamne fereqte sd aparl o situa(ie extrem6, cd nici nu vom fti pe cine sI d[m in judecat5. Pe
pompierii voluntari, sau firma care gestioneazd apa.

Dl primar, arati cd, dl viceprimar Zatyko Jacint chiar a participat la doul gedin(e organizate de
aceast6 societate qi intreabl dacd a ridicat problema?

Dl viceprimar a artrtat c[, intradevir, a participat la acele qedinfe, dar qi cdnd a ridicat problema de la
Ciuhoi, c0nd curgea apa din re{ea pe strad6, aceasta a fost rezolvatd abia dup[ jumate de an.

Dl primar aratd, cd. societatea are trei directori, pe care este convins ci fiecare ii cunoagte, se pot cluta
qi se poate vorbi cu ei.

Dl Kiss Stefan-Alexandru precizeazd" cd. daci situalia nu se poate rezolva prietenegte, trebuie
rezolvatd prin institulii, cu adrese scrise qi inregistrate.

Dl.Zatyko Jacint, presedinte de sedin[6, supune la vot proiectul de hotdrdre, punctul opt al
ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.62, cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La diverse

Dl preqedinte de qedinld, noteazb, ordinea inscrierii consilierilor la discufii qi dd cuvdntul
primului inscris.

Dl Erdei D[nuf, ridicd din nou problema drumului DC2A Cenaloq, care este aproape
impracticabil din cauza gropilor.

Dl primar aratd cd,, incd nu qtie rezultatul legat de proiectul care a fost depus, dar in
otice cazvom incerca si facem o evaluare sd vedem cdt ne costd o plombare. '!

Dl viceprimar aratd cd nu rezolvam nimic cu plombarea, ar fi necesar un covor asfaltic.
a
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Dl primar precizeazd, cd investi{ia intr-un covor asfaltic este nejustificatd qi foarte
costisitor, pdnl vom afla rezultatul proiectului depus. Dacd picd proiectul, ne putem gdndi qi la o
astfel de investilie.

Dl Torok Emeric aratd" cd este o problemd cu lipsa coqurilor de gunoi in staliile de
autobus, pe ldngd qcoli, parcuri, iar problema este una mai veche.

Dl primar aratd cdva incerca sd identifice de unde va aloca din buget o sumd de bani cu
aceastd destinalie, iar la urmdtoarea rectificare de buget va cuprinde suma necesara pentru a
rezolva qi aceasti problem6.

Dl Buzaq Ioan Nicolaie ridici din nou problema legatE de fosta qcoald din Sf6rnag, care
se degradeazd pe an ce trece. Ar fi fost o posibilitate sd fie transformati in c[min cultural.

Dl primar aratd, cd singura variant6 de a reabilita clSdirea, este din bugetul local. Vom
incerca in prima fazd, eventual, sI schimblm acoperiqul, mdcar sI nu ploud in interior qi cu timpul
vom mai vedea.

La final, dl primar invitd consilierii sE mai rdm6nd pu(in in sal6, pentru a discuta despre
noul PUG, pentru care ru mai trebui stabilite limitele de intravilan.

Dl Zatyko Stefan-Adalbert, intreabd, dacd, dl primar are propuneri pentru modificarea
intravilanului ?

Dl primar, aratd, cd in urma verificirilor vechiului PUG qi a hot[iArilor anterioare, avem
de introdus zofia cu colonia romilor, care nu se reg6seqte in PUG. Din privinla propriet6fii comunei
nu am identificat alte immobile. Eu vorbesc in numele comunei, iar legat de proprietateaprivatd,,
nu pot sd iau decizii. Singurul care si-a exprimat dorinfa de a intra in intravilan este dl Domula,
care a infiinlat o vie pe bazd, de proiect.

, Dl Zatyko Stefan-Adalbert, aratd, cd ar fi de interes sE fie introdus in intravilan zona de
pivnile, care este gi o zoni turisticI, dar nu putem sd lu6m deciziipentru averea nimdnui.

Dl primar, aratd cd" ar fi mai multe avantaje dac6 terenul ar fi in intravilan, din mai
multe puncte de vedere: realizare de proiecte,tranzaclii notariale, cu electrica, etc.

Alte probleme, nu s-au mai discutat.

D-l Zatyko Jacint - presedintele de sedinta:
- Declar sedinta incheiata. Va multumesc!

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal.

PRESEDINTE DE SEDINTA SEC
ZATYKO JACINT
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